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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de ministers van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit en van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieu over EU
promotiefonds zuivel. (Ingezonden
23 juli 2009)

1
Kent u het bericht «Brussel wil meer
hulp aan melkveehouders
toestaan»?1

2
Is het waar dat de Europese
Commissie een promotiefonds in het
leven wil roepen van € 19,5 miljoen,
waarvan € 8 miljoen beschikbaar
gesteld zou worden door de Europese
Unie, om het gebruik van
zuivelproducten te stimuleren?

3
Deelt u de mening dat het stimuleren
van het gebruik van milieubelastende
producten zoals zuivelproducten
haaks staat op het terugdringen van
de uitstoot van broeikasgassen?
Zo ja, bent u bereid af te zien van
nationale steun aan een
promotiecampagne voor zuivel en in
Brussel te bepleiten het gebruik van
zuivel niet te stimuleren maar veeleer
te beprijzen volgens het principe «de
vervuiler betaalt»? Zo nee, waarom
niet?

4
Deelt u de mening dat het gebruik
van kaasvervangers op basis van
zetmeel en plantaardige olie eerder
gestimuleerd zou moeten worden
dan ontmoedigd, gelet op het streven
van het kabinet om het gebruik van
dierlijke eiwitten te vervangen door
het gebruik van plantaardige
eiwitten? Zo ja, op welke wijze wilt u
de toepassing van plantaardige
kaasvervangers stimuleren? Zo nee,
waarom niet?

5
Kunt u aangeven welke
gezondheidseffecten te verwachten
zijn van het vervangen van kaas door
kaasvervangers, gelet op het feit dat
het kabinet van mening is dat «te
hoge consumptie van verzadigde
vetzuren het risico op hart- en
vaatziekten verhoogt»?2

6
Kunt u aangeven welk effect u
verwacht op hart- en vaatziekten in
ons land van het stimuleren van de
zuivelconsumptie?

7
Kunt u aangeven welke
klimaateffecten te verwachten zijn
van het stimuleren van de
zuivelconsumptie?

1 http://www.nrc.nl/economie/article
2305497.ece/Brussel_wil_meer_hulp_aan_
melkveehouders_toestaan
2 Antwoorden op Kamervragen van het lid
Ouwehand, 11 september 2008, 2008D03622.

Mededeling

Mededeling van minister Verburg
(Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit) (ontvangen
24 augustus 2009)

De door het lid Thieme (PvdD)
gestelde vragen over het EU
promotiefonds zuivel (ingezonden
23 juli 2009) kunnen tot mijn spijt niet
binnen de gebruikelijke termijn
worden beantwoord. Er is meer tijd
nodig voor interdepartementale
afstemming.
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